
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 29. oktober 2015

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Samrådsspørgsmål W
Hvilke tiltag agter ministeren at sætte i værk for at undgå, at konventionelle
landmænds brug af prosulfocarb spredes til natur og miljø, eftersom den hidti-
dige indsats, der skulle modvirke dette ikke har vist sig tilstrækkelig?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Maria Reumert Gjerding (EL).

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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